

昆明市民可到省博物馆看深海世界

http://www.yunnan.cn 发布时间 2011-07-13 11:44:57 星期三 来源：云南网 大 中 小

订阅《春城手机报》：综合版发送CCZH到10658000（5元/月） 娱乐版发送CCYL到10658000（3元/月）

本文TAG：深海世界 昆明市民



分享到金碧坊微博

百度推广

[云南](#)

[旅游](#)

[云南旅游](#)

[昆明](#)



高原孩子争看深海奇珍 记者 王宇衡 摄

“每次下潜都需要10几万美元或欧元。通常拍摄一次都会花上一个月左右时间。深海奇珍来之不易。”10日，来自法国的深海奇珍展在云南省博物馆开展。67张高清晰度深海生物照片、三部深海生物影片、43件生物标本向市民展示了来自深达5000多米的神秘海底世界。

据悉，作为中法文化交流活动之一，此次展览是省博首次同国外开展合作，将国外的珍品展览引入省内，让市民在家门口就能充分了解到不同地域的文化。在法国领事馆的协调下，展览由省博投入65万元，劳力士投入60万元，法国领事馆投入10万元共同完成。将为中法两国今后开展的对滇越铁路的共同研究进行合作积累经验，同时也希望借此为今后省博的展览引入提供借鉴。

**THE FOLLOWING DOCUMENT IS THE TRANSLATION OF THE ARTICLE PRESENTED
IN ITS ORIGINAL VERSION IN CHINESE.
PLEASE REFER TO THE PREVIOUS PAGES TO VIEW THE ORIGINAL VERSION IN
CHINESE.**

THE DEEP SEA WORLD ON DISPLAY AT YUNNAN PROVINCIAL MUSEUM

A kid from the plateau looks at a deep sea creature
Photo by Wang Yuheng

“Every dive would cost over 100,000 dollars or euros, and each time the shooting would take a month. The exhibition did not come easy.” On the 10th, The Deep exhibition from France opened at Yunnan Provincial Museum. With 67 high-definition pictures, 3 videos and 43 specimens of deep sea creatures, the exhibition presents a mysterious submarine world at depths up to 5,000 meters.

As part of the China-France cultural exchanges, this exhibition is the first time that the provincial museum works with a foreign country to introduce an exhibition from abroad. It is only possible because of the investments of 650,000 yuan by the museum, 600,000 yuan by Rolex and 100,000 yuan by the French consulate. It is also an experiment for later cooperation between China and France on the Yunnan-Vietnam Railway, and for introduction of more foreign exhibitions in future.